
P  R O T O K Ó Ł  

 

z XXX  Sesji Rady Gminy Kruszyna odbytej w dniu 14 sierpnia 2013r. 

 

Zagadnienia:  

 
1. Sprawozdanie z działalności Wójta. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Uchwała w sprawie zmian do budżetu 

4. Uchwała w sprawie zmiany  WPF 

5. Uchwała zmieniająca Plan Odnowy Miejscowości Widzów 

6. Uchwała w sprawie zmiany załącznika nr 1 do uchwały Nr XV/85/12 Rady Gminy Kruszyna 

z dnia 30.03.2012 r w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Kruszyna” 

7. Uchwała w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych szkół z terenu 

Gminy Kruszyna prowadzonych przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż jednostka 

samorządu terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Podjęte uchwały: 

 

-Nr  XXX/191/2013 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2013  

-Nr  XXX/192/2013 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

-Nr XXX/193/2013 w sprawie zmiany załącznika nr 1 do Uchwały Nr XV/85/12 Rady Gminy 

Kruszyna z dnia 30.03.2012 w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Kruszyna” 

-Nr XXX/194/2013 w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych szkół z 

terenu Gminy Kruszyna prowadzonych przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż 

jednostka samorządu terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

wykorzystania dotacji 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Protokół nr 8/2013 

z XXX Sesji Rady Gminy Kruszyna odbytej w dniu 14 sierpnia 2013r. w sali nr 3 

Urzędu Gminy Kruszyna  w godz. od 11.00 – 13.00 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Henryk Kowalski. 

Protokolant – sekretarz Małgorzata Wierzbicka 

Radnych obecnych – 13 

W obradach Sesji udział biorą: 

1/ Wójt Gminy - Pani Jadwiga Zawadzka 

2/ Sekretarz Gminy - Pani Małgorzata Wierzbicka 

3/Skarbnik Gminy  - Pani Ewelina Kokot 

4/KierownikGminnego Zespołu Oświaty – Pani Anna Bednarek 

5/Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej – Pan Zbigniew Zasępa 

5/ Radca Prawny – Pan Jerzy Dariusz Cieślak 

 

Porządek obrad:  

 
1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta. 

5. Informacja o sposobie załatwienia  interpelacji radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Uchwała w sprawie zmian do budżetu na rok 2013 

8. Uchwała w sprawie zmiany  WPF 

9. Uchwała zmieniająca Plan Odnowy Miejscowości Widzów 

10. Uchwała w sprawie zmiany załącznika nr 1 do uchwały Nr XV/85/12 Rady Gminy Kruszyna 

z dnia 30.03.2012 r w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Kruszyna” 

11. Uchwała w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych szkół z terenu 

Gminy Kruszyna prowadzonych przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż jednostka 

samorządu terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Informacje bieżące i wolne wnioski. 

Zamknięcie obrad  XXX  Sesji Rady Gminy Kruszyna 

 

 

Streszczenie przebiegu obrad Sesji 

 

1.Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

 

Otwarcia obrad XXX Sesji Rady Gminy Kruszyna dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Henryk Kowalski, witając Radnych i zaproszonych. Na podstawie listy obecności stwierdza, 

że w obradach Sesji uczestniczy 13  radnych, czyli  87 % składu osobowego Rady co stanowi 

o tym, że obrady Sesji będą prawomocne. 

 

                                               ( lista obecności w załączeniu) 

 

2 .Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji. 

 

Projekt porządku obrad został Radnym przesłany. Wójt Gminy wnosi o zdjęcie z porządku 

obrad uchwały zmieniającej Plan Odnowy Miejscowości Widzów  

 



Następnie Przewodniczący zwraca się z zapytaniem czy będą uwagi do proponowanego 

porządku.  

 

Innych uwag  nie zgłoszono w związku z czym  Przewodniczący zarządza głosowanie. W 

drodze głosowania, porządek obrad sesji przyjęto do realizacji 12  głosami „za (jeden radny 

był nieobecny na sali) 

 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący stwierdza, że do protokołu z poprzedniej sesji  nie wniesiono uwag i 

wnioskuje o przyjęcie   protokołu bez odczytywania. 

W drodze głosowania wniosek zostaje przyjęty jednogłośnie. 

 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 

Wójt Gminy złożyła sprawozdanie z działalności między sesjami: 

 W dniu 02 sierpnia dokonano odbioru urządzeń zamontowanych w ramach zadania 

„Doposażenie placu zabaw przy Gminnym Przedszkolu w Kruszynie. Wartość przedmiotu 

zamówienia wynosi 9 409,50 zł 

 Zakupiono materiały na ogrodzenie placu zabaw w Łęgu i dokończenie ogrodzenia zbiornika 

wodnego w Lgocie Małej. Wartość zamówienia dla Łęgu 3 649,96 zł, a dla Lgoty Małej 

1 255,08 zł 

 Wykonano boisko do siatkówki plażowej w miejscowości Wikłów. Wartość robót 2 000 zł 

 Wykonano posadzkę betonową w budynku OSP Kruszyna. Zakres robót obejmował poziomą 

izolację cieplną i przeciwwilgociową, wylewkę betonową. Na wykonanej posadzce zostaną 

ułożone panele. Prace finansowane są z funduszu sołeckiego. 

 W dniu 31 lipca dokonano otwarcia ofert w przetargu nieograniczonym na zadanie p.n 

„Mokracz w Kruszynie miejscem rekreacji i wypoczynku weekendowego” Na sfinansowanie 

przedsięwzięcia zaplanowano kwotę 71 270,00 zł. Wpłynęły dwie oferty z których najtańsza 

opiewała na kwotę 121 906,58 zł. W związku z tym postępowanie zostało unieważnione. 

Ogłoszony został następny przetarg. Otwarcie ofert nastąpi 19 sierpnia b.r 

 Zakończono realizację zadania „Przebudowa odwodnienia ul. Krótkiej w miejscowości Lgota 

Mała”. Odbiór robót odbędzie się w dniu 19 sierpnia b.r 

 Przeprowadzono odbiory pogwarancyjne zadań inwestycyjnych:  

a) Rozbudowa sieci kanalizacji w Gminie Kruszyna 

b) Ukształtowanie przestrzeni publicznej na wyrobisku w centrum wsi Bogusławice 

 Zlecono wykoszenie poboczy dróg gminnych. Prace będą wykonane do 25 sierpnia 2013 r 

 Odłowiony został jeden pies 

 Wykonano naprawy na placach zabaw _Bogusławice, Wikłów, Lgota Mała, Teklinów, Widzów –  

     Osiedle, Widzów 

 Zlecono wykonanie przepustu drogowego w Babach 

 Zakupiono kosy spalinowe dla sołectwa Teklinów i dla potrzeb Urzędu Gminy 

 Podpisana została umowa na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z Zakładem 

     Oczyszczania Miasta Zbigniew Strach na kwotę 612 734,00 zł 

 W dniu 16.07.2013 r sprzedana została działka nr 317/1 (sklep GS) położona we wsi Jacków na rzecz 

     GS SCH za kwotę 5 160.00 zł 

_   Złożone zostały wnioski o dofinansowanie : budowy gminnego targowiska w Kruszynie, budowy 

     zbiornika wodnego w Widzowie – stworzenie miejsca rekreacji i wypoczynku weekendowego, 

     budowa ogólnodostępnego wielofunkcyjnego boiska w Widzowie jako części projektu budowa Sali  



     Gimnastycznej z zapleczem przy budynku Zespołu Szkół w Widzowie 

-    W dniu 18 września odbędzie się przegląd grobów wojennych przez przedstawicieli Wojewódzkiego 

     Komitetu Ochrony Pamięci Walk i Męczeństwa w Katowicach 

-   Uroczystość upamiętniająca wydarzenia „Krwawego Poniedziałku” w Kruszynie oraz rocznicy  

    Powstania Styczniowego odbędzie się 22 września 2013 r  

 

    5. Informacja o sposobie załatwienia interpelacji radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Wanda Krawczyk odczytała odpowiedzi na złożone interpelacje: 

Radny Adam Musiał 

 wystąpić z pismem  do PZD w Częstochowie w sprawie usunięcia zawyżonych 

poboczy wzdłuż drogi powiatowej od Stadniny Koni  do DK-91, 

 

W odpowiedzi Powiatowy Zarząd Dróg w Częstochowie informuje, że ścinka poboczy drogi 

powiatowej nr 1025 ze względu na ograniczone środki finansowe uwzględniona zostanie w 

planie prac na rok następny, 

 

Sołtys wsi Łęg Tomasz Kucharski 

 wystąpić do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego o zbadanie legalności 

stawu zbudowanego na terenie przy drodze do mostu na rzece Warcie, 

 

 uzupełnić ubytki w drodze Łęg-Szczepocice. 

Powiatowy Zarząd Dróg  w Częstochowie informuje, że remont drogi zostanie zlecony w 

lipcu br. 

 

W odpowiedzi na interpelacje : 

- Powiatowy Zarząd Dróg w Częstochowie informuje, że pnie położone przy krawędzi dróg 

zostały sfrezowane, natomiast w okresie jesiennym pracownicy ODM nr 1 w Rudnikach 

sfrezują mechanicznie pozostałe pnie. 

- Urząd Gminy Radomsko informuję, że w budżecie na 2013 roku nie zostały zarezerwowane 

środki finansowe na naprawę nawierzchni drogi Łęg - Szczepocice  

 

 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Ustnie do protokołu zgłoszono następujące wnioski: 

 

Radny Mariusz Dobrakowski 

 wykonać remont ławek znajdujących się na placu zabaw w Widzowie 

 wystąpić do Zakładu Energetycznego o wykonanie przyłącza energetycznego na placu 

zabaw w Widzowie 

 wystąpić do zarządcy dróg krajowych (stara trasa) o usytuowanie znaku drogowego 

informującego o możliwości dojazdu do miejscowości Widzów 

Radna Joanna Zasępa  

 wykonać naprawę i konserwację zabawek na placu zabaw w Przedszkolu w Kruszynie 

 zobowiązać GS SCH do wykonania prac porządkowych na nieruchomości wokół 

sklepu w Kruszynie  



Radny Paweł Łapeta 

 wykosić pobocza drogi w kierunku Pana  

Radna Wiesława Domagała 

 uzupełnić ubytki w nawierzchni drogi za placem zabaw poprzez nawiezienie tłucznia 

 obciąć gałęzie drzew przy ul. Leśniej, które dotykają linii energetycznej 

 pomalować ławki na placu zabaw  

Radny Roman Kołaczkowski 

 wyciąć krzaki i zarośla na poboczach dróg 

 

Sołtys wsi Baby Tadeusz Łapeta 

 co dalej z zadaniem montażu kolektorów słonecznych, które kiedyś prowadziła gmina. 

Firmy oferują swoje usługi w zakresie pozyskania dofinansowania i założenia 

instalacji i kolektorów słonecznych. Czy gmina stara się o ulgi dla mieszkańców 

 kiedy rozpocznie się budowa kanalizacji w Babach 

 pojemniki na odpady segregowane zlokalizowane w miejscach publicznych są już 

przepełnione. Zgłosić ich opróżnienie w terminie natychmiastowym  

Sołtys wsi Lgota Mała Henryk Domagała 

 wykonać naprawę drogi Jacków – Lgota, gdyż jest w złym stanie technicznym  

 

Sołtys wsi Kruszyna Maciej Włodarek 

 uzupełnić ubytki w nawierzchni ul. Sienkiewicza, 

 

Radna Wanda Krawczyk 

 do kogo należy działka przy sklepie GS w Lgocie Małej. Obok sklepu znajduje się 

przystanek PKS. Cała nieruchomość jest nieutwardzona i nieuporządkowana. 

Wykonać prace porządkowe na tym obiekcie  

Radna Wiesława Domagała  

 koło sklepu pana Dyksego jest dziura w drodze, która utrudnia komunikację w miejscu 

często użytkowanym. Dokonać naprawy i remontu drogi 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu gminy Kruszyna na 2013 rok  

 

Przewodniczący wyjaśnia, że temat powyższy analizowany był na posiedzeniu komisji. 

Następnie zwraca się z zapytaniem – czy są uwagi do projektu uchwały. Radny Paweł Łapeta 

złożył wniosek o wykreślnie z proponowanego planu wydatków kwoty 25 tys. zł 

przeznaczonych na wykonanie dokumentacji budowlanej termomodernizacji budynku 

szkolnego w Widzowie. Przewodniczący zarządza głosowanie w sprawie poprawki do 

projektu uchwały w wyniku którego poprawka została przyjęta 6 głosami „za” , 3 głosami 

„przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” 

Przewodniczący zwrócił się do radcy prawnego o opinię w powyższej sprawie. 

Radca prawny poinformował, że wobec wyniku głosowania poprawka do uchwały została 

przyjęta. W dalszej kolejności uchwałę można głosować w wersji z poprawką lub w wersji 

zaproponowanej pierwotnie. Przewodniczący zarządził zmianę kolejności uchwał 

zaproponowany w przyjętym porządku obrad i przystąpienie do omawiania kolejnych uchwał  

 

 



8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika nr 1 do uchwały Nr XY/85/12 Rady 

Gminy Kruszyna z dnia 30.03.2012 w sprawie przyjecia „Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Kruszyna” 

 

Projekt uchwały był analizowany  przez wszystkie Komisje Rady. Przewodniczący zwraca się 

z zapytaniem czy będą uwagi do przedłożonego projektu uchwały.  Uwag i propozycji nie 

zgłoszono w związku z czym Przewodniczący odczytuje projekt uchwały, która w drodze 

głosowania przyjęta zostaje 12 głosami „za” (jednogłośnie) 

 
/Uchwała Nr XXX/193/13  w załączeniu  

 

9 Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych 
szkół, przedszkoli i oddziałów przedszkolnych z terenu Gminy Kruszyna prowadzonych 
przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego 
oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystania tych dotacji 

 
Projekt uchwały był analizowany  przez wszystkie Komisje Rady. Przewodniczący zwraca się 

z zapytaniem czy będą uwagi do przedłożonego projektu uchwały.  Uwag i propozycji nie 

zgłoszono w związku z czym Przewodniczący odczytuje projekt uchwały, która w drodze 

głosowania przyjęta zostaje 12 głosami „za” (jednogłośnie) 

 
/Uchwała Nr XXX/194/13  w załączeniu  

 

10.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Odpowiedzi na pytania udzieliła Wójt Gminy P.Jadwiga Zawadzka 

 Remonty placów zabaw były wykonywane kompleksowo we wszystkich 

miejscowościach. Wobec tego malowanie czy drobna naprawa zabawek powinna być 

wykonana w ramach tego zadania. Przeprowadzę kontrole jakości wykonania zlecenia. 

 Przyłącze energetyczne do placu zabaw w Widzowie jest nowym zgłoszeniem. Wniosek 

ten potraktuje jako zadanie do budżetu na rok 2014. 

 Przygotowany zostanie wniosek do GDDKiA w sprawie znaku informującego o 

możliwości dojazdu do miejscowości Widzów 

 Wystąpię do prezesa GS ze zobowiązaniem do uporządkowania terenu przy sklepie w 

Kruszynie 

 Wykonane zostaną zgłoszone naprawy dróg gminnych 

 Podcięcie gałęzi dotykających do linii energetycznej będzie zgłoszone do Zakładu 

Energetycznego jako właściciela linii. 

 Wykaszanie poboczy wykonują pracownicy zatrudnieni w ramach „robót publicznych”. 

Trzech pracowników przebywa na długotrwałym zwolnieniu lekarskim. Prace 

porządkowe wykonywane będą systematycznie w miarę możliwości czynnych 

pracowników. 

 Wniosek o dofinansowanie kolektorów słonecznych dla mieszkańców gminy Kruszyna w 

ramach programu PROW nie został zakwalifikowany do dofinansowania. Montaż 

kolektorów jest wobec tego indywidualna sprawą każdego mieszkańca.  

 Budowa kanalizacji w Babach rozpocznie się 15.09. 2013 r zgodnie z zawarta umową. 

 Pojemniki na śmieci segregowane tzw „dzwony” zlokalizowane w miejscach publicznych 

na terenie gminy już wkrótce zostaną zlikwidowane, ponieważ zgodnie z nowymi 

zasadami gospodarki odpadami każdy ma obowiązek posiadać pojemniki na śmieci 



 Uporządkowanie terenów przy sklepach należy do ich właścicieli. W sprawie 

konieczności wyrównania terenu wokół sklepu pana Dyksego w Lgocie Małej gdzie 

dodatkowo jest przystanek PKS wystąpię do PZD jako zarządcy drogi powiatowej. 

11. ciąg dalszy obrad w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian do budżetu gminy 

na rok 2013  

 

Radny Mariusz Dobrakowski zapytał czy jeżeli porządek obrad był przyjęty w pkt 2 to można 

go zmieniać w trakcie posiedzenia i czy głosowanie jest prawomocne 

Radca prawny odpowiedział, że statut pozwala na głosowanie poprawek uchwał. 

Pani Wójt zawnioskowała o przegłosowanie uchwały w wersji zaproponowanej pierwotnie. 

Swój wniosek uzasadniła tym, że brak środków finansowych w budżecie na wykonanie 

projektu termomodernizacji budynku szkolnego w Widzowie uniemożliwi wykonanie 

projektu a tym samym nie będzie możliwe złożenie wniosku o dofinansowanie inwestycji z 

WFOŚ. Termin składania wniosków upływa we wrześniu b.r , na ewentualne dofinansowanie  

w przyszłym roku. 

Radca prawny wyjaśnił, że w chwili obecnej możliwe jest głosowanie uchwały w wersji 

przedstawionej radnym przez wójta lub w wersji z przegłosowana poprawką. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały z wprowadzona poprawką. Uchwała 

została przyjęta 7 głosami „za” , 6 „przeciw” (Głosowało 13 radnych) 

 
/Uchwała Nr XXX/191/2013  w załączeniu  

 

 

 

12. podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

 

Z projektem uchwały radni zapoznali się na posiedzeniu komisji.  

Radny Paweł Łapeta złożył wniosek o wykreślenie z WPF załącznik nr 2 poz 1.3.2.1 Budowa 

kotłowni przy Szkole Podstawowej w Widzowie kwota 70 000 zł , pozycji 1.3.2.2 Budowa 

Sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Widzowie kwota 500 000 zł oraz w 

załączniku Nr 1 poz 2.2 zmniejszenie zapisanej kwoty o 25 000 zł w roku 2013. 

Wniosek swój radny Łapeta uzasadnił tym, że w związku z niżem demograficznym i coraz 

mniejszą ilością dzieci a tym samym uczniów  budowa sali gimnastycznej jest zbędna i 

nieuzasadniona ekonomicznie. Radny stwierdził, że inwestycją pierwszoplanową powinna 

być budowa kanalizacji w pozostałej części gminy. 

Radny Mariusz Dobrakowski odpowiedział, że niewykonanie projektu budowlanego na 

termomodernizację budynku szkoły uniemożliwia aplikowanie o dostępne środki zewnętrzne. 

Jest to jednoznaczne z rezygnacją z dostępnych pieniędzy zewnętrznych służących 

polepszeniu warunków życia lokalnej społeczności. Radny Łapeta składając wniosek o 

wykreślenie z WPF środków na projekt termomodernizacji jest personalnie odpowiedzialny 

za rezygnację z możliwości pozyskania dofinansowania. 

Radny Henryk Kowalski poparł wniosek Łapety argumentując w następujący sposób: w 

czasie kiedy był wykonywany projekt budowlany sali gimnastycznej było w budżecie więcej 

pieniędzy i były dużo większe możliwości pozyskania dofinansowania z zewnątrz. Dziś 

żyjemy w dobie kryzysu gospodarczego, który dotyka również nasza gminę. Wszystkie 

możliwe do zagospodarowania środki finansowe należy przeznaczyć na budowę kanalizacji. 

W obecnej chwili gminę Kruszyna nie stać na budowę sali gimnastycznej.   

Radny Roman Kołaczkowski – wiele miesięcy temu na posiedzeniu komisji wszyscy radni 

opowiedzieli się za skoncentrowaniem środków na budowę kanalizacji. Stanowisko takie 

wyklucza wprowadzanie nowych dużych inwestycji  



Radna Anna Kosela pytanie skierowała do radnego powiatu Bogusława Mielczarka: w czasie 

kiedy pan był wójtem wybudowany został obiekt szkolny w Kruszynie, podczas gdy szkoła w 

Widzowie była całkowicie niedoinwestowana. W szkole w Widzowie przez wiele lat nie było 

żadnych remontów. Stan techniczny budynku zagrażał bezpieczeństwu uczniów. Radni z 

Widzowa nie kontrowali wówczas prowadzonej w Kruszynie inwestycji. Dlaczego podjął pan 

decyzję o lokalizacji budowy boiska wielofunkcyjnego ORLIK w Kruszynie. W miejscu 

wskazanym do budowy ORLIKA istniało boisko, które zostało zniszczone. 

Odpowiedź nie została udzielona 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie wniesienia zgłoszonych poprawek do WPF. 

Radny Mariusz Dobrakowski zgłosił wniosek aby głosowanie zmian WPF odbyło się poprzez 

głosowanie imienne. 

Radca prawny poinformował, że takie głosowania jest możliwa, ale musi być przyjęta przez 

radnych poprzez głosowanie. 

Przewodniczący zapytał kto jest za głosowaniem imiennym.   

7 osób było „za”, 3 „przeciw”, 3 „wstrzymały się” 

Forma głosowania imiennego została przyjęta. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję wykreślenia z WPF w załączniku 2 pkt 

1.3.2.1 – Budowa kotłowni przy Szkole Podstawowej w Widzowie 

 

1. Dobrakowski Mariusz „przeciw” 

 

2. Domagała Wiesława „przeciw” 

 

3.  Klekot Marian   „za” 

 

4. Kołaczkowski Roman „za” 

 

5. Kosela Anna       „przeciw” 

 

6. Krawczyk Wanda „wstrzymała się”    

7. Kruk Marek „przeciw”   

 

8. Kowalski Henryk  „za” 

 

9.  Łapeta Paweł  „za” 

 

  

10. Wąsikiewicz Józef „przeciw” 

 

11. Włodarek Wojciech „za” 

 

12. Wróbel Arkadiusz „za” 

 

13. Zasępa Joanna    „za” 

 
  W wyniku głosowania poprawka została przyjęta 7 głosami „za”, 5 „przeciw”,  



1 „wstrzymujący się” 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję wykreślenia z WPF w załączniku 2 pkt 

1.3.2.2 – Budowa Sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Widzowie 

1. Dobrakowski Mariusz „przeciw” 

 

2. Domagała Wiesława „przeciw” 

 

3.  Klekot Marian   „za” 

 

4. Kołaczkowski Roman „za” 

 

5. Kosela Anna       „przeciw” 

 

6. Krawczyk Wanda „przeciw”    

7. Kruk Marek „przeciw”   

 

8. Kowalski Henryk  „za” 

 

9.  Łapeta Paweł  „za” 

 

  

10. Wąsikiewicz Józef „przeciw” 

 

11. Włodarek Wojciech „za” 

 

12. Wróbel Arkadiusz „za” 

 

13. Zasępa Joanna    „za” 

 
  W wyniku głosowania poprawka została przyjęta 7 głosami „za”, 6 „przeciw”,   

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję wykreślenia z WPF w załączniku 1 pkt 

2.2 – wydatki majątkowe – kwoty 25 000 zł na wykonanie projektu termomodernizacji 

budynku szkolnego w Widzowie 

1. Dobrakowski Mariusz „przeciw” 

 

2. Domagała Wiesława „wstrzymała się” 

 

3.  Klekot Marian   „za” 

 

4. Kołaczkowski Roman „za” 

 

5. Kosela Anna       „przeciw” 



 

6. Krawczyk Wanda „wstrzymała się ”    

7. Kruk Marek „przeciw”   

 

8. Kowalski Henryk  „za” 

 

9.  Łapeta Paweł  „za” 

 

  

10. Wąsikiewicz Józef „przeciw” 

 

11. Włodarek Wojciech „za” 

 

12. Wróbel Arkadiusz „za” 

 

13. Zasępa Joanna    „za” 
 

  W wyniku głosowania poprawka została przyjęta 7 głosami „za”, 4 „przeciw”, 2 

„wstrzymujące się”  
 

/Uchwała Nr XXX/192/2013  w załączeniu 

 

 13.Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radny Henryk Kowalski :  pytanie skierował do radcy prawnego. Czy istnieje możliwość 

opodatkowania mieszkańców na utrzymanie ekipy pracowniczej, która zajmowałaby się 

konserwacja rowów? 

Radca prawny odpowiedział, że istnieje możliwość powołania spółki, której członkami byliby 

właściciele nieruchomości przyległych do rowów. Spółka taka musi być zarejestrowana, 

posiadać statut, a także możliwość zbierania składek. Spółka musi posiadać osobowość 

prawną 

Radny Józef Wąsikiewicz : czy spólka może opodatkować mieszkańców? 

Radca prawny odpowiedział, że opłaty mogą być tylko z tytułu składek. Dodał, że najlepiej 

byłoby powołać taka spółkę na teren całej gminy. 

Radna Wiesława Domagała; pytanie skierowała do radnego powiatu pana Bogusława 

Mielczarka Co z projektem na budowę ul. Głownej? 

Radny Powiatu Bogusław Mielczarek: W budżecie Starostwa na b.r nie ma inwestycji pn. ul. 

Główna w Lgocie Małej. Nie można zatem oczekiwać podjęcia działań przez PZD. 

Wykonanie projektu budowlanego byłoby możliwe jedynie przy współfinansowaniu. 

Stosownym byłoby pisemne zaproponowanie Zarządowi Starostwa współfinansowania 

wykonania projektu.  

Pan Mielczarek oświadczył, że wnosił interpelacje na sesji Rady Powiatu, ale niestety nie 

przyniosły one efektów. Deklaruje dalsze wnioskowanie o uwzględnienie tej inwestycji w 

budżecie Starostwa. Zasugerował zaproszenie przedstawiciela Zarządu Powiatu na następną 

sesję Rady Gminy Kruszyna, który mógłby przedstawić warunki realizacji wniosku 

Radny Henryk Kowalski: poparł propozycję pana Mielczarka w sprawie zaproszenia na sesję 

członka Zarządu Powiatu. 



Pani Wójt oświadczyła, że do Starostwa były w tej sprawie wysłane już dwa pisma i 

odpowiedzi były odmowne. W uzasadnieniu pism Starostwo podaje brak srodjków 

finansowych do końca obecnej kadencji.  

 

 

14.Zamknięcie obrad  XXVIII  Sesji Rady Gminy Kruszyna. 

 

Ponieważ ustalony porządek obrad został w całości zrealizowany Przewodniczący zamyka 

obrady XXX Sesji Rady Gminy Kruszyna. 

 

Protokół sporządziła:        Przewodniczący Rady 

Małgorzata Wierzbicka                    Henryk Kowalski 

 

 


